

## **When Typhoon Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning Signal is in effect**

If the Typhoon Signal No.8 or above or Black Rainstorm Warning Signal (the “**Signal**”) is in effect in Hong Kong at any time before 11:00 a.m. but is lowered or cancelled at or before 11:00 a.m. on the day on which the deadline of the submission of Registrations of Intent falls ( the “**Relevant Date**”), the sales office at 5/F, Tower Two, Nina Tower, No. 8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong (the “**Sales Office**”) will be closed from 11:00 a.m. and be re-opened for submission of Registrations of Intent (“**ROI**”) at 1:00 p.m. on such Relevant Date, and the deadline for submission of the ROI will not be postponed.

If the Signal is in effect in Hong Kong at or after 11:00 a.m. but is lowered or cancelled between 11:00 a.m. and 8:00 p.m. on any Relevant Date, the Sales Office will be closed from 11:00 a.m. and be re-opened for submission of ROI two (2) hours after the lowering or cancellation of the Signal on such Relevant Date and the Sales Office will be opened until 10:30 p.m. and the deadline for submission of the ROI will be postponed to 10:30 p.m. on such Relevant Date.

If the Signal is in effect in Hong Kong at or after 11:00 a.m. but is lowered or cancelled after 8:00 p.m. on any Relevant Date, the Sales Office will be closed and not be re-opened for submission of ROI on such Relevant Date and the deadline for submission of the ROI will not be postponed.

### **八號或以上風球信號或黑色暴雨警告信號生效**

如在任何購樓意向登記表格遞交限期當日（下稱「**相關日**」）八號或以上風球信號或黑色暴雨警告信號（下稱「**信號**」）於上午 11 時或之前生效並於上午 11 時或之前改為較低的信號或取消，於香港新界荃灣楊屋道 8 號如心廣場第 2 座 5 樓之售樓處（下稱「**售樓處**」）將於該相關日上午 11 時關閉，並於下午 1 時重新開放以接受遞交購樓意向登記表格（下稱「**登記表格**」），而遞交登記表格的期限將不會延後。

如信號於任何相關日上午 11 時或之後生效並於上午 11 時至下午 8 時期間改為較低的信號或取消，售樓處將於該相關日上午 11 時關閉，並於有關信號改為較低的信號或取消後兩個小時後重新開放以接受遞交登記表格，而遞交登記表格的期限將延長至該相關日下午 10 時 30 分。

如信號於任何相關日上午 11 時或之後生效並於下午 8 時後改為較低的信號或取消，售樓處將於該相關日關閉及不會於該相關日重新開放以接受遞交登記表格，而遞交登記表格的期限將不會延後。